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听力课堂,开放式英语学习平台！www.TingClass.net

A: Welcome to IBJ. What can we do for you today?
欢迎光临IBJ银行。今天我们能为您做些什么吗?

B: Hello. I'm a Financial Manager in a local company and we'd like to open a Foreign Currency Account with you.

你好。我是本地一家公司的财务经理，我们想要在你们这里开一个外汇账户。

A: I see. That shouldn't be a problem, Sir. Which currency would you require?

我明白了。这应该没有问题，先生。您需要开哪种货币的?

B: We have recently started doing a lot of business with British companies, so we'd like to open a GBP account. How should we go about this?

我们最近开始和一些英国的公司做大量业务，所以我们要开一个英镑账户。我们应该怎么办理?

A: The first step is to fill in the Account Opening Application and the accompanying Seal Card, stamped with your company's seal. I mean,the business seal and the corporate seal. We also need your Business Licence and the Enterprise Standard Code Certificate. Then we can go on to the next step.

第一步您要填写开户申请和附带的印鉴卡，要加盖公章。我的意思是，单位公章和法人章。我们还需要责公司的营业执照和企业标准代码证。 然后我们可以进行下一步了。

B: That's great. Let's begin as soon as possible.

那太好了。让我们尽快开始吧。

学英语，练听力，上听力课堂。【免费英语听力下载】www.tingclass.net
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